
  

  
MOTIE over Ooievaarspas c.q. Paauwpas 

  
De gemeenteraad van Wassenaar,   
  
in vergadering bijeen op 31 oktober 2018;   
  
gelezen   
  
De programmabegroting 2019 en toelichting financieel meerjarenperspectief 2019-

2022. 
  
  
  
in aanmerking nemende dat:  

- vele sociale huurders vanuit de regio Haaglanden komen en al jaren bekend 

zijn en gebruik maken van de Ooievaarspas, verzoekt Fractie Hagen om te 

onderzoeken of Wassenaar zich kan aansluiten bij de Ooievaarspas of zelf 

de Paauwpas kan introduceren. 

- Vanuit de gemeenschap waarbij minima geacht worden op alle fronten te 

kunnen participeren en mee te kunnen doen in de regio op alle vlakken van 

bijvoorbeeld cultuur en sport is de Ooievaarspas een directe lijn met de 

minima. 

- Hiermee wordt de privacy van de minima gewaarborgd, doordat de 

gemeente zelf de verantwoordelijkheid op zich neemt om uitvoering te 

geven aan de zorgplicht die zij heeft richting deze inwoners.  

- Hoewel er in de vorige raad is vastgesteld dat een Paauwpas stigmatiserend 

zou kunnen zijn, is er in de afgelopen jaren in de omliggende 

samenwerkende gemeenten niets van gebleken. 
  
  
draagt het college op:  

- om het aankomend kwartaal te onderzoeken welke kosten dit met zich 

meebrengt en welk termijn er voor nodig is om de Ooievaarspas c.q. de 

Paauwpas actief te laten functioneren en de raad hierover te informeren. 
  
  
  
en gaat over tot de orde van de dag.  
  
  
Brenda Hagen,  
  
  
  
Fractie Hagen.  
  
   

  



  


